
RADA GMINY
Łfów

42-235 Lelów
ut. Szczekocińska 18

tel. to-34) 3550074 Protokól nr XXI/2020
XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów

w dniu 30 czerwca 2020 r.

Początek obrad w dniu 30 czerwca 2020 r. — godzina: i0”
Zakończenie obrad w dniu 30 czerwca 2020 r. — godzina: 12”

W sesji uczestniczyło 15 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Ponadto w sesji wzięli udział:

Pan Krzysztof Molenda — Wójt Gminy Lelów
Pani Wiesława Lipowicz - Skarbnik Gminy
Pan Henryk Nowak — Sekretarz Gminy Lelów
Pani Radna Powiatu Częstochowskiego — Marianna Dziura

Otwarcie sesji rady gminy i stwierdzenie kworum

Na podstawie 22 ust. 1 Statutu Gminy Lelów, Przewodniczący Rady Gminy Lelów otworzył
sesję wypowiadając formułę: „Otwieram XXI zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów”.

Przewodniczący powitał obecnych podczas sesji.

Zgodnie z 22 ust. 2 Statutu Gminy Lelów na podstawie listy obecności Przewodniczący
stwierdził, że na ustawowy skład rady 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi
kworum niezbędne do prowadzenia obrad, ważnych wyborów oraz podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przyjęcie porządku obrad

Przyjęcie porządku obrad na podstawie art. 20 ust. la ustawy o samorządzie gminnym oraz 23
Statutu Gminy Lelów.

Przewodniczący odczytał porządek obrad, zapytał o uwagi do porządku.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawie:
1) Druk nr XXI/144/2020 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego;



2) Druk nr XXI/145/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lelów
na lata 2020-203 0;
3) Druk nr XXI/146/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.;
4) Druk nr XXI/147/2020 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowie w Lelowie;
5) Druk nr XXI/148/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
6) Druk nr XXI/149/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
7) Druk nr XXI/150/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
8) Druk nr XXI/151/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
9) Druk nr XXI/152/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
10) Druk nr XXI/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
11) Druk nr XXU1S4/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
12) Druk nr XX11155/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej;
13) Druk nr XXI/156/2020 w sprawie utworzenia Przedszkola w Nakle.
7. Wolne wnioski.
8. Udzielenie głosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.
9. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski zgłoszone na aktualnej i poprzednich
sesjach.
10. Zamknięcie obrad XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lelów.

Przewodniczący Rady Gminy Lelów poinformował radnych o otrzymanym piśmie od Rady
Sołeckiej oraz Zarządu OSP Biała Wielka, dotyczącym sprzeciwu wobec zamiaru sprzedaży
czterech działek o numerach: 4545/1, 4545/2, 4545/4, 4545/5. W związku z powyższym Rada
podjęła decyzje o wycofaniu uchwał dotyczących sprzedaży tych działek z porządku
posiedzenia i skierowaniu do Komisji Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska.

Radni zagłosowali w sprawie wycofania uchwał z porządku sesji.

Druk nr XXI/151/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości polożonej w Bialej Wielkiej

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O



Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

I Jerzy Palka 3łos Za

2 Władysław Jaworski los Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk 3łos Za

5 Hieronim Włodarski iłos Za

6 Edyta Tyjas ]łos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn (iło Za

15 Kazimierz Błoch iłos Za

Wszyscy radni głosowali za wycofaniem uchwały nr XXI/151/2020 z porządku obrad.

Druk nr XXI/152/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości polożonej w Bialej Wielkiej

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O
Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka iłos Za

2 Władysław Jaworski Mos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyjas (ilosZa

7 Andrzej Oduliński 3los Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3Jos Za



9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik 3łos Za

1 1 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch iłos Za

Wszyscy radni głosowali za wycofaniem uchwały nr XXI/152/2020 z porządku obrad.

Druk nr XXI/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Białej Wielkiej

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O
Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka łos Za

2 Władysław Jaworski Glos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyjas Głos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

H Józef Stacherczak Glos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Głos Za

Wszyscy radni głosowali za wycofaniem uchwały nr XXI/153/2020 z porządku obrad.



Druk nr XXI/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu
nieruchomości położonej w Bialej Wielkiej

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O
Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyj as 3os Za

7 Andrzej Oduliński 3łos Za

8 Krzysztof Gęsikowski iłos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj 3łos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch 5łos Za

Wszyscy radni głosowali za wycofaniem uchwały nr XXI/154/2020 z porządku obrad.

Przewodniczący zarządził glosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po wycofaniu
4 projektów uchwal.
Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu;

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka 1bs Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala )łos Za

I



14 Jacek Foltyn os Za

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Zgodnie z 36 Statutu Gminy Lelów Radni do dnia poprzedzającego sesję mieli możliwość
zgłaszania uzupełnień i poprawek do protokołu z poprzedniej sesji. Przewodniczący zapytał
czy Radni mają uwagi, w związku z brakiem wniosków, zarządził głosowanie za przyjęciem
protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano:
Za: 15
Przeciw: O
Wstrzymało się: O

Radni biorący udział w głosowaniu:

4 Jerzy Karolczyk )łos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as Głos Za

7 Andrzej Oduliński :iłos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak iłos Za

10 Marian Jamrozik ]łos Za

1 1 Józef Stacherczak 3łos Za

12 Małgorzata Rzepka łos Za

13 Ryszard Niepsuj Jłos Za

15 Kazimierz Błoch os Za

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski łos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as Głos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak 3łos Za

12 Małgorzata Rzepka iłos Za

13 Ryszard Niepsuj 3łos Za



114 I Jacek Foltyn IGos Za

115 I Kazimierz Błoch IGłos Za

Radni przyjęli protokół jednogłośnie.

Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.

Przystąpiono do punkt 4 obrad - Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym.

Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym realizował następujące zadania:

— 22 maja 2020 r. odbyło się spotkanie dotyczące Projektu OZE na budynkach użyteczności
publicznej.
—25 maja 2020 r. odbyło spotkanie z firmą, która obsługuje na terenie gminy odbiór odpadów,
spotkanie dotyczyło zagadnień finansowych.
—27 maja 2020 r. odbyła się wideokonferencja zorganizowana przez Powiat Częstochowski na
temat transportu zbiorowego.
—29 maja 2020 r. uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lelów.
— 1 czerwca 2020 r. w urzędzie odbyło się spotkanie z mieszkańcami Domu Nauczyciela
w Drochlinie, dotyczyło przyłącza energetycznego.
— 3 czerwca 2020 r. zdalne spotkanie robocze dotyczące Projektu OZE.
— 9 czerwca 2020 r. w Myszkowie w Kancelarii Notarialnej — podpisano Akt sprzedaży jednej
z działek w Nakle.
— 10 czerwca 2020 r. spotkanie z projektant panem Teleszyńskim w sprawie zagospodarowania
placu naprzeciwko kaplicy w Białej Wielkiej.
— 18 czerwca 2020 r. spotkanie z Komendantem Miejskim PSP w Częstochowie.
— 22 czerwca 2020 r. uczestniczył w Walne Zebranie Członków Lokalnej Grupy Rybackiej
„Jurajska Ryba” w Przyrowie.
— 24 czerwca 2020 r. uczestniczył w Walnym Zebranie członków Związku Gmin Jurajskich
w Gieble.
— 26 czerwca 2020 r. w Lelowie odbyło się spotkanie z Posłem na Sejm RP panią Lidią
Burzyńską, spotkanie dotyczyło wsparcia planowanych inwestycji samorządowych w ramach
tarczy 4.0.
— 29 czerwca 2020 r. na terenie gminy odbyła się wizyta redaktorów TV $Hesia — materiał na
temat inwestycji dofinansowanych z środków marszałkowskich.

Radny z Nakła Gęsikowski Krzysztof zapytał o postęp prac OZE dla odbiorców
indywidualnych, kiedy Program ruszy?
Wójt — odpowiedział, że Program już ruszył, podpisywane są umowy, jesteśmy w trakcie
przetargu na wykonawcę. Wykonawca powinien zrealizować te 260 instalacji w przyszłym
roku, najpewniej w pierwszej połowie.
Radny z Białej Wielkiej Palka Jerzy zapytał odnośnie zagospodarowania działki w Białej
Wielkiej, na jakim etapie jest dokumentacja?
Wójt — odpowiedział, że jest przygotowana koncepcja dotycząca zagospodarowania tego placu,
można się z nią zapoznać w referacie inwestycji i promocji.
Radny z Lelowa Karolczyk Jerzy poprosił o kilka słów na temat wspomnianej promesy pani
Poseł Lidii Burzyńskiej.
Wójt odpowiedział, że w piątek 26 czerwca odbyło się w Lelowie spotkanie z Poseł Lidią
Burzyńska, na którym obecni byli wszyscy samorządowcy z powiatu częstochowskiego. W



ramach inwestycji samorządowych Rząd uruchomił środki tzw. Tarcza 4.0. Wnioski o te środki
będziemy mogli składać w sierpniu.
Rady z Nakła Gęsikowski Krzysztof zapytał o spotkanie z firmą śmiechową odnośnie
waloryzacji,jak ta waloryzacja się przełoży na indywidualnego odbiorcę jeśli chodzi o płatność
za odbiór śmieci?
Wójt — odpowiedziała, że nasza umowa dopuszcza waloryzację tylko w zakresie podniesienia
minimalnego wynagrodzenia. Łączna kwota zwiększenia to 75.262 zł —jest to kwota wartości
całej umowy od stycznia 2020 r. Na chwile obecną nie było żadnych przymiarek co to
podwyżek opłat dla mieszkańców
Radny Gęsikowski Krzysztof— co firma no to, że w tej chwili ceny paliw spadły?
Wójt — to kwestia opłat środowiskowych, opłat marszałkowskich, wynagrodzeń pracowników.

Przystąpiono do kolejnego punktu.

Interpelacje i zapytania Radnych

Przewodniczący poprosił Radnych o składanie interpelacji. Interpelacje wraz z udzielonymi
odpowiedziami zostaną zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy
Lelów.

Głos zabrała Radna Powiatu Częstochowskiego Marianna Dziura
Radna poinformowała, że skutki pandemii są odczuwalne także w powiecie częstochowskim.
Powiat realizuje sprawy bieżące. Prace scaleniowe w Nakle trwają i nie są zagrożone. W tej
chwili trwa inwentaryzacja budynków, która ma się zakończyć we wrześniu. Jeżeli chodzi
o Trójką w Podlesiu — geodeta już przyjął zadanie. Bieżące remonty dróg rozpoczną się
w najbliższym czasie, w tej chwili jest już firma wskazana. Najpilniejsze są w tej chwili 3 drogi
powodziowe; w Nakle, w Staromieściu w kierunku Sokolnik i trzecia droga w Mełchowie.
Chodniki — modernizacja wadliwie wykonanego chodnika przy ulicy Zwirkowskiego
w kierunku Białej Wielkiej i chodniki w Nakle i w DrocMinie.

Radny z Podlesi Stacherczak Józef poinformował, że najważniejsze są drzewa, przycięcie
drzew w kierunku Skrajniwy i w Podlesiu koło cmentarza, zastawiają drogę i stwarzają
zagrożenie.

Przewodniczący zapytał odnośnie powstałej w poprzedniej kadencji drogi w kierunku Podlesia
w Drochlinie, czy są jakieś plany na poprawienie pobocza, które pęka. Przewodniczący
zaznaczył, że na ta drogę jest 7 lat gwarancji.
Radna Powiatowa odpowiedziała — tak, cały czas trwają rozmowy, choć jest to trudne do
wyegzekwowania. Zapewniła, że będzie robić co wjej zakresie.

Radna Tyj as Edyta
— prośba o sprawdzenie stanu studzienek deszczowych przy ulicy Koniecpolskiej od mostu
w stronę skrzyżowania z ulicą Żarecką. Radna poinformowała, że zbierająca się woda i jest to
uciążliwe zwłaszcza dla ruchu pieszych.

Radna Rzepka Małgorzata
- zapytała Radną Powiatową co ze skrzyżowaniem na Konstantynowie?

Radny Jamrozik Marian



- przypomniał o drzewach w stronę Bolesławowa, które zagrażają kierowcą bo wystają na
jezdnię.

Rady Włodarski Hieronim
- zapytał Radną Powiatową czy na ulicy Żwirkowskiego w kierunku Białej Wielkiej będzie
robiona nakładka asfaltowa?
Radna Powiatowa — odpowiedziała, że cały czas przypomina i ma nadzieję, że to będzie
zrobione.

Radny Gęsikowski podziękowała Radnej Powiatowej za pamięć o Nakle.
- zapytał odnośnie dowozu dzieci do szkół, czy z tego tytułu, że dzieci już trzy miesiące nie
dojeżdżają są jakiejś oszczędności dla Gminy?
- następnie zapytał odnośnie samochodów strażackich, które były do zdobycia za fekwencję
w wyborach prezydenckich.

Radny Foltyn Jacek
— z prośbą o zwrócenie się do Generalnej Dyrekcji Dróg odnośnie przycięcia trawy przy
DK-46.

Radny ze Ślęzan Błoch Kazimierz
— odnośnie wykoszenia zakrzaczeń za mostem w kierunku Brzozowej Góry.
— problem wąskiej drogi na odcinku Cyganowa Góra, kwestia poszerzenia o 0,5 m.

Radny Karolczyk Jerzy
- odnośnie starego Sztandaru z OSP Mełchów „czy można go przenieść do Izby Tradycji?
- jak sprawa wygiąda z gazem w Lelowie?
- kolejna sprawa odnośnie budowy nowego Ośrodka Zdrowia.
- jak posuwają się prace w Drocłuinie nad adaptacją szkoły?
- prośba o przejście dla pieszych koło Żłobka, Radny zaznaczył, że w tej sprawie było już pisane
do Katowic.

Radny Włodarski Hieronim
- w sprawie tablicy ogłoszeń w Rynku — prośba o dostępność dla drobnych ogłoszeń dla
mieszkańców.
- ulica Koniecpolska, prośba o oczyszczenie chodnika, który jest zarośnięty.
- sprawa wystających gałęzi na ulicy Koniecpolskiej I Żwirkowskiego, było już zgłaszane — bez
skutku.

Radny Niepsuj Ryszard
- w sprawie rozdziału kamienia —jeden samochód tłucznia do Lgoty.
- interwencja w kwestii lekarza weterynarii.

Radny Jamrozik
- przyponmiał o złożonej interpelacji odnośnie opłaty adj acenckiej.

Radna Powiatowa poinformowała, że odnośnie chodnika wydłuż ulicy Koniecpolskiej zgłosi o
wyczyszczenie.

Przewodniczący poprosił w imieniu mieszkańców Drochlina o informację jak wyglądają prace
remontowe na drogach.



Przewodniczący poprosił radnych o złożenie interpelacji na piśmie.

Rozpatrzenie projektów uchwal lub zajęcie stanowiska w sprawie:

1. Druk nr XXI/144/2020 w sprawie zaciągnięcia kredytu diugoterminowego

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:
ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

Li Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Mos Za
2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karolczyk łos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyj as 3fos Za

7 Andrzej Odułiński ]Ios Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za
9 Marcin Nowak Głos Za
10 Marian Jamrozik 3łos Za

H Józef Stacherczak 3łos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj Jios Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch 3łos Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXU144/2020 w sprawie zaciągnięcia kredytu
długoterminowego została przyjęta.

2. Druk nr XXI/145/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Lelów na lata 2020-2030

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.



Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW - O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

łj Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
1 Jerzy Patka stos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za
3 Eugeniusz Giermala Głos Za
4 Jerzy Karolczyk Glos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 EdytaTyjas 3łosZa
7 Andrzej Oduliński Glos Za
8 Krzysztof Gęsikowski Glos Za
9 Marcin Nowak Głos Za
10 Marian Jamrozik Głos Za

H Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za
13 RyszardNiepsuj 3losZa
14 Jacek Foltyn 5łos Za

15 Kazimierz Błoch iłos Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/145/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Lelów na lata 2020-2030 została przyjęta.

3. Druk nr XXI/146/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r.

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

L Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
1 Jerzy Palka iłos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermała 3los Za

4 Jerzy Karolczyk 3łos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za
6 Edyta Tyjas 3łos Za
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7 Andrzej Oduimski JIOS Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3łos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

H Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka 5łos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn płos Za

15 Kazimierz Błoch 1os Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/146/2020 w sprawie zmian w budżecie
gminy na 2020 r została przyjęta

4. Druk nr XXI/147/2020 w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego Ośrodka Zdrowie w Lelowie

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni głosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w glosowaniu:

L_L Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka głos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3 Eugeniusz Giermala 3łos Za

4 Jerzy Karolczyk 5łos Za

5 Hieronim Włodarski 3los Za

6 Edyta Tyj as 3łos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Mos Za

9 Marcin Nowak Mos Za

10 Marian Jamrozik Mos Za

H Józef Stacherczak Mos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj Mos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Glos Za



Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI! 147/2020 w sprawie oceny sytuacji
ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminnego
Ośrodka Zdrowie w Lelowie została przyjęta.

5. Druk nr XXI/148/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali;

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

p. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
I Jerzy Patka )łos Za
2 Władysław Jaworski Głos Za
3 Eugeniusz Giermala Głos Za
4 Jerzy Karolczyk Głos Za
5 Hieronim Włodarski 3łos Za
6 Edyta Tyj as łos Za
7 Andrzej Oduflński ilos Za
8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za
9 Marcin Nowak 3łos Za
10 Marian Jamrozik 3łos Za
11 Józef Stacherczak 3łos Za
12 Małgorzata Rzepka 3łos Za
13 Ryszard Niepsuj Glos Za
14 Jacek Foltyn 3łos Za
15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/148/2020 w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej została przyjęta.

6. Druk nr XXI/149/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.



Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW - O
WSTRZYMUJĄCE - O

Radni biorący udział w głosowaniu:

L_L Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka 3łos Za

2 Władysław Jaworski 5łos Za

3 Eugeniusz Giermala Głos Za

4 Jerzy Karołczyk 3łos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za

6 Edyta Tyj as Głos Za

7 Andrzej Odułiński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Glos Za

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Fołtyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Jłos Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/149/2020 w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej została przyjęta.

7. Druk nr XXI/150/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu nieruchomości polożonej w Białej Wielkiej

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Głos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za

3

4

Eugeniusz Giennala Głos Za

Jerzy Karolczyk Głos Za

5 Hieronim Włodarski Głos Za



6 Edyta Tyjas łOs Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Glos Za

9 MarcinNowak }łosZa

10 Marian Jamrozik Głos Za

11 Józef Stacherczak Głos Za

12 Małgorzata Rzepka Głos Za

13 Ryszard Niepsuj Głos Za

14 Jacek Foltyn Głos Za
—

15 Kazimierz Błoch Głos Za
Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/150/2020 w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej została przyjęta.

8. Druk nr XXI/155/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze
przetargu nieruchomości położonej w Bialej Wielkiej

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

L_L Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania

1 Jerzy Palka Glos Za

2 Władysław Jaworski Głos Za

3 Eugeniusz Giermala iłos Za

4 Jerzy Karolczyk 3łos Za

5 Hieronim Włodarski 3łos Za

6 Edyta Tyj as iłos Za

7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski Głos Za

9 Marcin Nowak Głos Za

10 Marian Jamrozik 3łos Za

H Józef Stacherczak głos Za

12 Małgorzata Rzepka 3łos Za

13 Ryszard Niepsuj Ę1os Za

14 Jacek Foltyn Głos Za

15 Kazimierz Błoch Głos Za



Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/155/2020 w sprawie wyrażenia zgody na
sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości położonej w Białej Wielkiej została przyjęta.

9. Druk nr XXI/156/2020 w sprawie utworzenia Przedszkola w Nakle

Radni otrzymali uchwałę w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały omawiany był podczas
wspólnego posiedzenia komisji.

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Radni glosowali:

ZA-15
PRZECIW -0
WSTRZYMUJĄCE -0

Radni biorący udział w głosowaniu:

Lp. Imię i nazwisko radnego Wynik Głosowania
Jerzy Pałka 3fos Za

2 Władysław Jaworski 3łos Za
3 Eugeniusz Giermala 3łos Za
4 Jerzy Karolczyk Głos Za
5 Hieronim Włodarski Głos Za
6 Edyta Tyj as Głos Za
7 Andrzej Oduliński Głos Za

8 Krzysztof Gęsikowski 3tos Za
9 Marcin Nowak Głos Za
10 Marian Jamrozik Głos Za
H Józef Stacherczak iłos Za
12 Małgorzata Rzepka Głos Za
13 Ryszard Niepsuj 3 los Za
14 Jacek Foltyn Głos Za
15 Kazimierz Błoch Głos Za

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Druk nr XXI/156/2020 w sprawie utworzenia
Przedszkola w Nakle została przyjęta.

Przystąpiono do kolejnego punktu obrad.

Wolne wnioski

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie pytań i wolnych wniosków.

Radny Jamrozik Marian podziękował za udział w pogrzebie.



Udzielenie głosu lub przyjęcie pisemnego wystąpienia osoby niebędącej radnym.

Nikt nie zabrał głosu.

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone na obecnej
i poprzednich sesjach.

Wójt odpowiedział w sprawie:

— w sprawie opłaty adj acenekiej, odpowiedź na interpelacje została przesłana 15 czerwca,
ponadto jest opublikowana w BłP. Kwestia zmian prawo miejscowe leży po stronie Rady
Gminy.

— w sprawie tablic ogłoszeniowych, faktycznie są one zamknięte, ale każdy sołtys ma klucz do
tablicy.

— w sprawie chodników i drzew przy ulicy Koniecpolskiej są to drogi wojewódzkie, Radna
Powiatowe przekaże te problemy kierownikowi obwodu.

— w sprawie kruszywa, musimy poczekać aż drogi przeschną.

— w sprawie „Seniora” w Drochlinie — prace zbliżają się ku końcowi, wrzesień będzie etapem
końcowym robót, uruchomienie planowane jest w przyszłym roku, będziemy pozyskiwać także
dotację na prowadzenie jednostki.

— w sprawie dowozów dzieci — tak są oszczędności, wynegocjowaliśmy połowę ceny jeśli
chodzi o dowozy, mamy umowę ryczałtową z wykonawcą.

— w sprawie wozów strażackich, Wójt przedstawił frekwencję w poszczególnych okręgach
gminy Lelów i poinformował, że bitwa o wozy dotyczyła I tury wyborów.

— w sprawie drogi w Drochlinie w centrum, kosztorys 1 mln 238 tys. zł, ta droga jest podana
do protokołu zniszczeń powodziowych z 2019 r., na chwilę obecną Wojewoda Śląski nie daję
żadnych promes, z własnych środków nie posiadamy na chwilę obecną takiej kwoty. Może się
zdarzyć, że pojawią się promesy.

— w sprawie sztandaru OSP Mełchów, to jest decyzja mieszkańców Mełchowa czy będą chcieli
przekazać do Izby Tradycji. Jeżeli będą chcieli to jak najbardziej można przekazać.

— w sprawie gazyfikacji, pandemia wstrzymała wszelkie działania w tej kwestii, musimy czekać
na dalsze ruchy ze strony inwestora. Od ostatniej rozmowy minęło już kilka miesięcy. Jest to
inwestycja zewnętrzna.

— w sprawie budowy Ośrodka Zdrowia, to kwestia ok. 5 mln zł ze środków własnych, nie ma
takiej kwoty w budżecie. Na obecną chwilę nie ma też żadnych konkursów na uruchomienie
Ośrodków nawet z wkładem własnym.

— w sprawie skarpy, trzeba poczekać bo jest rozmoknięta.

— w sprawie wykaszania poboczy — na terenie powiatu praktycznie nigdzie w tej chwili nie jest
to robione. Myślę, że niebawem to ruszy. Wójt poprosił o interpelacje na piśmie.



Radny Jamrozik Marian poprosił Radnych o odniesienie się do tematu opłaty adjacenckiej np.
o wypowiedzenie się w drodze głosowania.

Sekretarz wyjaśnił istotę opłaty adj acenckiej i jak jest naliczana jej kwota. Dodał, że Gmina
powinna mieć dochód w postaci tej opłaty i dotąd nie budziła sprzeciwów.

Radny Jamrozik Marian zapytał czy ona działa korzystnie dla mieszkańców, zaznaczył
również, że ludzie nie rozumieją tej opłaty

Sekretarz poinformował o inicjatywie ustawodawczej Rady i mieszkańców. Radny może
przedstawić projekt uchwały Radzie Gminy i Rada się wtedy takim projektem zajmie.

Zamknięcie XM zwyczajnej sesji Rady Gminy.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie.

Po wypełnieniu porządku obrad zakończył obrady wypowiadając formułę: „Zamykam XXI
zwyczajną sesję Rady Gminy Lelów VIII kadencji.

Zakończenie sesji godzina: 12:14

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant Aneta Zasuń

Przewodniczą y a my Lelów

Władys a aworsl1i


